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Ciuca: Exista posibilitatea sa suplimentam cu un miliard de lei bugetul schemei de

ajutor de stat dedicat investitiilor importante

Premierul Nicolae Ciuca a declarat, miercuri, ca în continuare se desfasoara analize la nivelul fiecarui

minister în ceea ce priveste rectificarea bugetara si a precizat ca exista posibilitatea suplimentarii cu un

miliard de lei a bugetului schemei de ajutor de stat dedicat investitiilor importante în economie.

 

"O sa continuam sa discutam pe marginea rectificarii bugetare. Sunt în continuare în derulare analizele la nivelul

fiecarui minister, la Ministerul Finantelor s-a realizat închegarea tuturor datelor legate de executia bugetara pe

primul semestru. Avem perspectiva unei bune functionari a tot ceea ce înseamna serviciile publice oferite

cetatenilor si plata drepturilor sociale, precum si finantarea programelor si schemelor de ajutor de stat destinate

sustinerii economiei si, de asemenea, din cifrele pe care le-am avut la dispozitie si din discutiile pe care l-am avut

cu domnul ministru Câciu a reiesit foarte clar posibilitatea sa suplimentam cu un miliard de lei bugetul schemei de

ajutor de stat dedicat investitiilor importante în economie si în felul acesta avem posibilitatea sa ajungem la un

buget de 7,4 miliarde de lei, asa cum ne-am propus prin programul 'Sprijin pentru România'. Exista în continuare

demersuri astfel încât, prin deciziile pe care le vom lua, sa asiguram într-un termen cât mai scurt punerea în

transparenta a rectificarii bugetare", a spus Ciuca în debutul sedintei de guvern.

 

El a subliniat ca Guvernul va continua sa mentina masurile de protejare a cetatenilor si a serviciilor publice

esentiale si sa sustina activitatea din industria alimentara si IMM-uri.

 

"Sunt sectoarele de activitate cu pondere substantiala în bugetul de stat", a adaugat Ciuca.

 

Premierul a mentionat ca deja a trecut jumatate din intervalul de timp privind compensarea cresterii pretului la

carburanti.

 

"Putem sa identificam faptul ca, înca din momentul în care s-a luat aceasta decizie, pretul la carburant a scazut. Ca

atare, la sfârsitul lunii septembrie, vom avea evaluarea completa a masurii pe care am luat-o la nivelul Guvernului,

masura care a fost foarte buna, în sensul în care am putut cu totii sa observam impactul pe care l-a produs în

reglarea pretului la carburanti", a mai spus el. 
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